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Abstract (en)
The continuous casting machine includes two contra-rotating rolls (1, 2) with parallel axes arranged opposite each other, with a certain spacing,
and on the axial ends of which two side walls (5a) bear so as to define a casting space (3) between the rolls. The device for rapidly changing the
side wall (5a) includes a small barrel (14) comprising fastening means (16) for at least two side walls (5) in positions resulting from one another
by means of a rotation through a specific angle about the axis of the small barrel. Means for rotationally displacing the small barrel in steps having
an amplitude corresponding to the specific angle of rotation make it possible to displace a replacement side wall (5b) from a standby position to a
position occupied by the active side wall (5a) to be replaced. <IMAGE>

Abstract (fr)
La machine de coulée continue comporte deux cylindres contrarotatifs (1, 2) à axes parallèles disposés en vis-à-vis avec un certain écartement et
sur les extrémités axiales desquels deux parois latérales (5a) sont en appui de manière à délimiter un espace de coulée (3) entre les cylindres.
Le dispositif de changement rapide de la paroi latérale (5a) comporte un barillet (14) comprenant des moyens de fixation (16) pour au moins deux
parois latérales (5) dans des positions se déduisant l'une de l'autre par une rotation d'un angle déterminé autour de l'axe du barillet. Des moyens de
déplacement en rotation du barillet par pas d'amplitude correspondant à l'angle de rotation déterminé permettent de déplacer une paroi latérale de
remplacement (5b) d'une position d'attente à une position occupée par la paroi latérale active (5a) à remplacer. <IMAGE>
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